
 

 

Protokół z VI posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny 

 w dniu 26.09.2023 r 

 

Miejsce posiedzenia: Szkoła Podstawowa nr 16 ul. Poturzyńska 2 (stołówka szkolna) 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.31 

Przewodniczący obrad: Małgorzata Wielgosz 

Protokolant obrad: Magdalena Szkodziak 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z V posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Dyskusja na temat spraw dzielnicowych oraz propozycji budżetowych na 2024 rok z terenu 

dzielnicy z udziałem radnych miejskich z okręgu wyborczego obejmującego Czechów Północny. 

5. Krótkie omówienie spraw organizacyjnych spaceru po dzielnicy z Prezydentem Miasta Lublin w 

ramach projektu Plan dla dzielnic. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych w 

okresie pomiędzy posiedzeniami. 

7. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. 1) 

Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Wielgosz Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny. 

Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 11 członków Rady Dzielnicy na 15, 

co stanowi wymagane quorum. Następnie przywitała obecnych na posiedzeniu gości czyli Radnego Miasta 

Lublin pana Stanisława Brzozowskiego oraz dzielnicowego Straży Miejskiej Pana Tomasza Skrobowskiego. 

Poinformowała również, że radni pani Jadwiga Mach i pan Marcin Bubicz, którzy także mieli być obecni na 

posiedzeniu, nie będą w nim uczestniczyć ze względu na spotkanie z przedstawicielami ZTM, które odbywa 

się w tym samym czasie w innym miejscu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 2) 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są propozycje zmian. 

Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia - został 

przyjęty jednogłośnie - 11 głosami. 

 

Ad. 3) 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił uwag.  Przewodnicząca poddała 

pod głosowanie protokół z posiedzenia z dnia 29.08.2023. Protokół został przyjęty jednogłośnie - 11 głosami. 

 

Ad. 4) 

Przewodniczący Zarządu Piotr Zygan rozdał dla chętnych wykaz wniosków do projektu budżetu miasta na 

2024 rok. W tym czasie do spotkania dołączyło dwóch członków Rady Dzielnicy Czechów Północny, pan 

Piotr Sulowski oraz pan Andrzej Wróbel, w związku z tym w posiedzeniu Rady Dzielnicy uczestniczy 13 

członków Rady. 

Dyskusja - Piotr Zygan odczytał 4 priorytetowe wnioski z wykazu wniosków i poprosił radnego Stanisława 

Brzozowskiego, żeby zgłaszał je na posiedzeniach komisji Rady Miasta Lublin. 



Pan Stanisław Brzozowski potwierdził, że zgłosi propozycje wniosków. Zapytał także jak wygląda sprawa 

utworzenia Biura Obsługi Mieszkańców na Czechowie, jednak Piotr Zygan odpowiedział, że wciąż nie 

znaleziono odpowiedniego lokalu. Przewodniczący zarządu poprosił także radnego miasta o złożenie 

interpelacji w sprawie braku realizacji projektu Naturalnego Placu Zabaw. Projekt wygrał głosowanie w 

Budżecie Obywatelskim, natomiast Urząd Miasta poinformował, że na rok 2023 nie ma środków w budżecie 

miasta na realizacje tego projektu. 

Następnie głos zabrał Pan Tomasz Skrobowski, który przedstawił problem parkowania samochodów na  

terenach zielonych przy ul. Króla Rogera obok drogi dojazdowej do Szkoły Podstawowej Nr 43 . 

Poinformował, że wciąż wzywana jest Straż Miejska ze względu na parkowanie samochodów w tych 

miejscach. Piotr Zygan poprosił pana Radnego o interwencję w tej sprawie  

w Wydziale Zieleni i Gospodarki Komunalnej, aby spróbować w jakiś sposób „zalegalizować” ten teren 

gdzie parkują samochody. 

W wyniku wyczerpania tematu, Pani Przewodnicząca Małgorzata Wielgosz podziękowała gościom za 

uczestnictwo w posiedzeniu. 

 

Ad. 5) 

Przewodniczący Piotr Zygan poinformował, że wysłał zaproszenie na Spacer po dzielnicy wraz ze 

scenariuszem do Spółdzielni Mieszkaniowej Czechów, dyrekcji Szkoły Podstawowej nr 16 oraz Szkoły 

Podstawowej nr 43, a także radnych miejskich z dzielnicy Czechów Północny. 

 

Ad. 6) 

1. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych pomiędzy posiedzeniami: 

a) poinformowała, że odbył się Spektakl „Pan Pasek i Wydra” sfinansowany  z rezerwy celowej Rady 

Dzielnicy i podziękowała czterem członkom rady dzielnicy za obecność na spektaklu 

b) poinformowała, że Klub MINIATURA będzie organizował Festiwal Legend i poprosiła członków Rady 

dzielnicy o wyrażenie zgody na honorowy patronat nad tym Festiwalem. W wyniku głosowania 13 członków 

Rady było za objęciem patronatem, 0 przeciw i 0 wstrzymało się od głosu. 

2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach podejmowanych pomiędzy 

posiedzeniami: 

a) poinformował o przekazanych banerach akcji „Sprzątaj po swoim psie” 

b) poinformował o podpisanej umowie na remont chodnika przy ulicy Szwajcarskiej oraz o wyłoneniu 

wykonawcy na remont schodów przy ulicy Harnasie 

c) przypomniał, że rozpoczęło się głosowanie w Budżecie Obywatelskim, w którym zgłoszone są dwa 

projekty z naszej dzielnicy: projekt D-8 czyli oświetlenie ulicy Paderewskiego oraz projekt D-41 czyli 

remont ulicy Świętokrzyskiej i poprosił aby oddawać głosy na właśnie te dwa projekty 

d) poinformował, że dokonano uzgodnień pomiędzy ZTM a Zarządem Dróg i Mostów w wyniku czego ma 

być ustawiona wiata przystankowa na przystanku Harnasie 01 

e) poprosił członków Rady Dzielnicy, aby zastanowili się na co wykorzystać rezerwę celową, która w roku 

2024 będzie wynosiła 300 tys zł ponieważ dyskusję na ten temat rozpoczniemy na posiedzeniu już w 

listopadzie br. 

f) powiadomił, że Urząd Miasta Lublin przyjął zlecenie wycięcia tablicy przy ulicy Paderewskiego 4 

g) poinformował, że ZTM rozpoczyna konsultacje nowej siatki połączeń komunikacyjnych związanych  

z budową Dworca Metropolitarnego - w związku z tym pierwsze spotkanie odbędzie się 27.09.2023 o godz. 

17.00 w Ratuszu i będzie przeznaczone dla członków rad dzielnic. Kolejne spotkanie konsultacyjne tym 

razem dla mieszkańców odbędzie się 3.10.2023 o godz.17.00 w Zespole Szkół nr 12 przy ulicy 

Sławinkowskiej, natomiast do 13.10.2023 ZTM będzie przyjmował zgłoszenia w formie elektronicznej oraz 

pisemnej. Następnie oddał głos Panu Jakubowi Paruchowi, który odczytał propozycje zmian linii 

autobusowych kursujących na Czechowie. 

 

Ad. 9) 

Wolne wnioski: 

a) Członek Rady Dzielnicy Marzena Wytrążek zgłosiła ponowny wniosek o przycięcie gałęzi na ulicy 

Harnasie naprzeciwko stacji trafo 

b) Członek Rady Dzielnicy Elżbieta Gulańczyk zwróciła się do członków Rady z prośbą o 

poradę/podpowiedź jak rozwiązać problemy związane z wieloma właścicielami działek na osiedlu Choiny. 

 

Ad. 10) 



Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i zamknęła 

posiedzenie o godz. 19.26. 

 

Protokołował/a: Magdalena Szkodziak 

 

 

 

Podpis sporządzającego protokół:                                              

Magdalena Szkodziak /-/ 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 

 

 

 

 

       

      Protokół zatwierdzony w dniu 24 października 2023 

           

                 Podpis Przewodniczącego obrad: 

                                                                                        (po zatwierdzeniu protokołu) 

 

                                                                           Małgorzata Wielgosz /-/ 


